
Sunds Vägsamfällighet   Protokoll fört vid sammanträde med 
UDDEVALLA styrelsen för Sunds Vägsamfällighet  

2020-05-16 hos Magnus Polhem . 
 
 
Närvarande: Per-Gunnar Persson,  Magnus Polhem,  Per Jacobsson,  Marie af Geijerstam och 

Thomas Wetterlundh. 
 
 
§  1. Ordf. Magnus Polhem förklarade mötet öppnat. 
 
 
§  2. Förslaget till dagordning föredrogs och godkändes. 
 
 
§  3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 
 
§  4. Rapporter/nuläge 

 
a) Vägkontroll kommer att utföras av Trafikverket någon gång under hösten. 

 
 

§  5. Ekonomi 
 

a) Samfällighetens ekonomi är god, behållning ca 430 000 kr. Det årliga bidraget från 
Trafikverket har inkommit på 40 000 kr. 
 

 
§  6. Inträdesavgift för nya fastigheter:  
 

*Styrelsen beslutar att inträdesavgift skall fastställas till 17 500 kr som beräknats enligt 
REV:s förslag, se bilaga 2 för protokoll 2018-05-29. 
 

 
§  7. Underhåll av vägen 
 

a) Styrelsen beslutar att inköp av nya vita stolpar skall ske med ett belopp om max 
5000 kr. 

b) Hafstens Camping har inkommit med en fråga om att få sätta upp skyltar vid vägen 
som markerar upp och nedfarter till deras skogsslinga . Styrelsen har inget att 
erinra.  
 

 
§  8. Styrelsens ersättning  
 
 * Enligt REV:s rekommendationer, ½ prisbasbelopp = 23 650 kr, plus sociala avgifter. 

 
 
§  9. Budget upprättades för 2020/2021, se bilaga 2 

  
  



§ 10 . Beslutades att utdebitering inte skall ske för 2020 – 2021. 
 
 
§ 11. Årsstämma 2020 
 

a) Styrelsen beslutade att skjuta på datumet för årsstämman till 200822 kl 10.00 pga 
av rådande omständigheter med Covid 19. 
 

b) Kallelse kommer att ske genom annonsering på hemsidan samt anslag vid 
vägändarna. 

 
c) Årsmöteshandlingar: 

a. Verksamhetsberättelse 
b. Revisionsberättelse 
c. Resultat och balansräkning 
d. Debiteringslängd 
e. Dagordning 

 
 

Efter årsstämman sker konstituering av styrelsen 
 
Ordförande för årsstämman - Magnus Polhem 
Sekreterare för årsstämman -  Marie af Geijerstam 

 
 
§ 12. Beslutades att nästa möte kommer att ske 2020-08-22 i anslutning till årsstämman 
 
 
§ 13. Övriga frågor: Inga 
 
 
§ 14. Ordf. förklarade mötet avslutat. 
 
 
  
 
  
 
 
  
 Vid protokollet: 
 
 
 
  
 Marie af Geijerstam   Magnus Polhem 
 Sekr.    ordf.  


